
Geachte Heer of Mevrouw,

Bij deze wil ik U wat vragen stellen m.b.t. het aanleggen van velden met zonnepanelen.

Ik was op de voorlichtingsavond even aanwezig, maar ik kon door mijn slechte gehoor niets volgen
van wat er gezegd werd in de drukke zaal en ben dus onverrichter zake maar weer naar huis gegaan.

1) Wat is in de planning de minimale afstand van een woonhuis tot een zonneveld?
De grens tussen twee percelen is in ieder geval de minimale afstand tussen zonnepanelen en een
woning. Daar komt nog een strook van minimaal 5 meter bij waar inheemse begroeiing
aangebracht moet worden om het zonnepark aan het zicht te onttrekken. Voor geluid
producerende bronnen zoals omvormers gelden vanuit de Wet milieubeheer vaste minimale
afstanden tot geluidgevoelige bestemmingen zoals woningen.

2) Als de projectontwikkelaar belooft dat hij groen rondom het zonneveld aanlegt, wordt er dan op
toegezien dat dat ook echt goed gebeurd. Ook op de iets langere termijn, bv drie vier jaar.? ( op
nieuwsuur, 2 weken geleden, werd al gerapporteerd over verschillende rechtszaken die
bewoners aanspannen i.v.m. het niet -of slecht nakomen van deze beloftes)
De ontwikkelaar moet in zijn/haar ingediende pan aangeven op welke manier het zonneveld
landschappelijk wordt ingekleed. Als zijn/haar plan wordt uitgekozen verplicht hij/zij zich
daarmee om zich daaraan te houden en het ook op de voorgestelde wijze te onderhouden. Het is
daarmee vastgelegd wat en hoe het zonneveld in de begroeiing wordt ingekleed en op welke
wijze dat wordt onderhouden. Handhaving is het middel om dat, als het nodig is, af te dwingen.
Dat wordt ook op die manier bij alle andere bedrijven zo gedaan.

3) Het netwerk voor stroom is in de regio onvoldoende. Het kan de capaciteit niet aan .Het lijkt me
een taak meer voor de provincie of het rijk om hierover met de stroomleveranciers in gesprek te
gaan. Moet je niet eerst eisen , als gemeente, dat dat op orde is, voordat je jezelf verplicht
zonnevelden aan te leggen.
Het is aan de netbeheerder, in dit geval Liander, om te bepalen of er voldoende capaciteit op het
elektriciteitsnet is en om het zonneveld elektriciteit te laten leveren. De ontwikkelaar moet
hierover dan ook in overleg met de netbeheerder. Dat moet ook in het ingediende plan worden
opgenomen. Bij geen overleg met Liander of geen uitzicht op realisatie zal niet worden gegund.

4) Valt er, los van het vorige probleem, al iets te zeggen over een planning. In eerste instantie komt
er 25 ha aan zonneveld te liggen. Over welke tijd?
We willen ontwikkelaars eerst laten inschrijven op 12 ha. zonneveld (twee percelen van 6 ha). We
streven naar 25 ha. in 2030.

5) Het verwondert me dat Doesburg, met zo weinig eigen grond, zich verplicht lijkt hebben relatief
veel oppervlak voor zon nevelden te willen bestemmen. Is de verdeling van het aantal vierkante
meters aan zonnevelden per gemeente naar rato van de bijbehorende grond die ze hebben? Met
andere woorden , de gemeente Doesburg heeft 1296 ha( waarvan 140 water) en Bronckhorst
heeft 28640 ha. Betekent dat dat Bronckhorst ook 28640:1296 = ruim 22 maal het oppervlak van
de gemeente Doesburg, ook 22 keer zo veel oppervlak aan zonnevelden gaat besteden.? Als dat
minder is, is het dan niet logischer dat je als gemeente wat grond van een naburige gemeente
"least" om aldaar wat velden aan te leggen?
De gemeenteraad heeft de ambitie uitgesproken om als gemeente in 2050 energieneutraal te zijn.
Gezien de omvang van de gemeente kunnen we dat niet allemaal binnen onze gemeentegrenzen
realiseren. We zullen dus sowieso een beroep op andere gemeenten moeten doen. Maar dat
ontslaat ons er niet van om ook zelf een bijdrage te leveren. Dat gaan we doen met oog op de



omvang van onze gemeente. Daarom beperken we ons in eerste instantie op een veld van 2x 6 ha.
en op maximaal 25 ha. In 2030.

6) Ik heb begrepen, dat er landelijk een wet of richtlijn wordt voorbereid die streeft naar behoud
van landschap inhoudend, dat als je een stuk grond opofferd aan een zonneveld, dat er extra
bomen geplant, waterpartijen of anderszins worden aangelegd. Wordt daar door de gemeente al
rekening mee gehouden?
In het afwegingskader hebben we de verplichting voor de ontwikkelaar opgenomen om het
zonneveld landschappelijk in te passen. Dat betekent dat het zonneveld met een strook van
minimaal 5 meter breed met inheemse begroeiing aan het zicht onttrokken moet worden.
Hierdoor neemt de hoeveelheid begroeiing en de biodiversiteit al toe.

Graag zie ik Uw antwoorden tegemoet,

met vriendelijke groet,


